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Övergripande: 

Ridhusbygge: 
Det har varit en 2-års garantibesiktning där det lyftes att det är en del saker som behöver 
åtgärdas.  

Ventilationen som inte fungerat på kvällarna är nu omprogrammerad så att det fungerar även 
på kvällstid. 

Övrigt: 
Vi blev utsedda till ”Årets Förening” av Ale kommun. Priset delades ut på Ale Kommuns 
”Föreningsgala” där Jennie Johansson, som var nominerad som ”Årets Ledare”, och Tony 
karlsson närvarade. 
 

Ekonomi: 

Kassaflöde/omsättning. 
Vi har fortfarande lite för dålig likviditet för att kunna göra de investeringar och anskaffning av 
nya hästar vi skulle behöva för att ytterligare stärka oss. 

 

Sponsor: 

− Nytt avtal med Agria. BRONS-Paketet (logga på hemsidan).  

− Nytt avtal med Kakservice. BRONS-Paketet (logga på hemsidan).  

− Nytt avtal med ICA, Ale Torg. BRONS+ Paketet (logga på hemsida + Sponsortavla). 

Nya skyltar uppsatta i nya ridhuset för Bergendahls El, Spolio och IT Grafiska. 

Sponsorskylten som skall sitta vid entrén till nya ridhuset är på gång.  

Ett par ändringar i designen behöver göras innan den sätts upp. 

De vi har Sponsoravtal med är fn följande företag:  

Agria, Ale Djurklinik, A-hus, Bergendahls El, ICA Kvantum, Kakservice, IT Grafiska, Spolio, 
Svenljunga Sadelmakeri. 

 

Bidrag: 

Inget nytt men vi skall titta på möjligheter till olika anläggningsbidrag. 

 

Ridskola 

Hästläge: 
Alla hästar är nu igång i verksamheten. Har i dagsläget 3–4 hästar/ponnyer som inte ”går 
fullt”. (= 3/lektioner/dag) 

Personal:  
Pernilla Blomqvist började hos oss 13/3, hon har kommer att ha lektioner tre dagar i veckan. 
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Beläggning ridskolan:  

Ponny: 81,3%, Häst: 87,6 % häst; TOTALT 84,3%. 

Vi håller på att startar upp ytterligare nybörjargrupper på ponny som beräknas komma igång 
V18. 

Anläggningen: 

Anläggningen har varit uthyrd senaste månaden till bl.a. SWB för föreläsning och årsmöte 
där dom hyrde cafét. Ale BK har återkommande hundträning. Kungälvs Hästsportklubb till 
Pay & Ride (dressyr). 

Armaturen i lektionstallarna samt foderkammaren är utbytta mot LED-armaturer. 

Stor tvättmaskinen för täcken och schabrak är inköpt och levererad. JiO El kopplar in det 
elektriska och KB-rör kopplar in vatten och avlopp.  

Skräp och Hö containrarna på 10 och 15 kubik är återlämnade och ersatta med en liten på 5 
kubik som är tänkt för blandavfall. 

Långsideväggen i lilla manegen är lagad. Vi har även gjort en tillfällig lösning med dörrarna 
som går in till foderkammaren, nu går de att stänga och låsa. 

Privatstall: 

Det har varit möte med de privatuppstallade den 18/2 

I dagsläget har vi 3 lediga stallplatser och några på väg in. 

 

Tävling: 

Hopp: 
Vi har den 18 mars genomfört en ponnyhopptävling med närmare 250 starter. Tävlingen flöt 
på bra och alla verkade nöjda.  

Den 26 mars är det dags för hopptävling för häst. Till den är det ca 120 starter anmälda i 
dagsläget. 

Nästa tävling är ”Sommarhoppet V26 som är planerad att vara en 3-dagarstävling. 

Inför höstterminen är det planerat tre hopptävlingar V36, V43 och V44.  

Dressyr: 
V9 hade vi en tävling för häst där vi hade 55 starter. Tävlingen var uppskattad och den 
uppvärmda dommarkuren var mycket uppskattad.  

Inför höstterminen är det planerat tre dressyrtävlingar, V30 (2 dagars) V37 Dressyr och V47.  

Detta kommer att bli en utmaning men nödvändigt och vi ser gärna nu att många 

medlemmar planerar in att hjälpa till       

 

Ungdomssektionen: 

Inget nytt. 


